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BRM-V.0002.3.2014 
 

 
Protokół Nr XXXVIII/14 

Rady Miejskiej w Szydłowcu 
z dnia 15 kwietnia 2014 r. 

 
 

Sesja odbyła się w sali Regionalnego Centrum Biblioteczno-
Multimedialnego w Szydłowcu ul. Kolejowa 9b. 
 
Na sesji obecnych było 14 radnych. Radny Leszek Jakubowski nieobecny 
usprawiedliwiony. 
W sesji udział wzięli – burmistrz A. Jarzyński, zastępca burmistrza 
K. Ziółkowski, skarbnik I. Czarnota, sekretarz D. Kubiś, radca prawny 
I. Zielezińska, sołtysi, kierownicy wydziałów i jednostek podległych Gminie 
oraz osoby zaproszone 
 
Ad.1. 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Bednarczyk otworzyła sesję, 
powitała zebranych i przewodniczyła obradom. 
 
Ad.2. 
Przewod. obrad przedstawiła ustalony porządek sesji: 
1. Otwarcie obrad. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Informacja z prac Burmistrza pomiędzy sesjami. 
4. Informacja burmistrza o wprowadzeniu zmian w budżecie w trybie art. 257 

pkt 1 ustawy o finansach publicznych. 
5. Informacja o realizacji uchwał Rady podjętych na ostatniej sesji. 
6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) likwidacji Samorządowego Zakładu Usług Komunalnych w Szydłowcu; 
b) upoważnienia Burmistrza do przyjęcia nieruchomości gruntowej na rzecz 

Gminy Szydłowiec; 
c) ustanowienia w gminie Szydłowiec roku 2014 Rokiem Jana Pawła II. 

7. Przyjęcie sprawozdania z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych i Narkomanii za 2013 rok. 

8. Interpelacje i zapytania radnych. 
9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
10. Informacja przewodniczącego Rady Miejskiej o pismach i wnioskach 

skierowanych do Rady w okresie między sesjami oraz trybie ich załatwiania. 
11. Sprawy różne. 
12. Zamknięcie obrad. 
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Z-ca burmistrza Krzysztof Ziółkowski wniósł o wprowadzenie do porządku 
obrad pkt 6d – podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały 
Nr 227/XXXVII/14 Rady Miejskiej w Szydłowcu z dnia 28 marca 2014 r. 
w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego północno-wschodniej części miasta 
Szydłowca zatwierdzonego uchwałą Nr 96/XVI/12 Rady Miejskiej 
w Szydłowcu w dniu 26 marca 2012 r. obejmujący obszar działek nr 1380/15, 
1380/4, 1381/15, 1381/4, 1382/12, 1383/14, 1383/15, 1380/11, 1381/1, 1382/1 
w mieście Szydłowcu. 
 
 
Przewod. obrad poddała wniosek pod głosowanie. 
za – 13 głosów /jednogłośnie/ 
 
Porządek sesji ze zmianą: 
1. Otwarcie obrad. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Informacja z prac Burmistrza pomiędzy sesjami. 
4. Informacja burmistrza o wprowadzeniu zmian w budżecie w trybie art. 

257 pkt 1 ustawy o finansach publicznych. 
5. Informacja o realizacji uchwał Rady podjętych na ostatniej sesji. 
6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) likwidacji Samorządowego Zakładu Usług Komunalnych 
w Szydłowcu; 

b) upoważnienia Burmistrza do przyjęcia nieruchomości gruntowej na 
rzecz Gminy Szydłowiec; 

c) ustanowienia w gminie Szydłowiec roku 2014 Rokiem Jana Pawła II; 
d) zmiany uchwały Nr 227/XXXVII/14 Rady Miejskiej w Szydłowcu 

z dnia 28 marca 2014 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
północno-wschodniej części miasta Szydłowca 

7. Przyjęcie sprawozdania z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych i Narkomanii za 2013 rok. 

8. Interpelacje i zapytania radnych. 
9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
10. Informacja przewodniczącego Rady Miejskiej o pismach i wnioskach 

skierowanych do Rady w okresie między sesjami oraz trybie ich 
załatwiania. 

11. Sprawy różne. 
12. Zamknięcie obrad. 
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Ad.3. 
Informację z prac Burmistrza pomiędzy sesjami Rady Miejskiej w Szydłowcu za 
okres od 28 marca do 14 kwietnia 2014 r. przedstawił burmistrz Andrzej 
Jarzyński. 
 
Burmistrz wydał następujące Zarządzenia: 
1. Zarządzenie Nr 31/2014 Burmistrza Szydłowca z dnia 28 marca 2014 roku 

w sprawie przedstawienia sprawozdania rocznego z wykonania budżetu 
Gminy Szydłowiec za 2013 rok wraz z informacją o stanie mienia Gminy 
Szydłowiec. 

2. Zarządzenie Nr 32/2014 Burmistrza Szydłowca z dnia 28 marca 2014 roku 
w sprawie przedstawienia sprawozdania rocznego z wykonania budżetu 
Gminy Szydłowiec za 2013 rok wraz z informacją o stanie mienia Gminy 
Szydłowiec oraz planów finansowych instytucji kultury. 

3. Zarządzenie Nr 33/2014 Burmistrza Szydłowca z dnia 28 marca 2014 roku 
w sprawie powołania Społecznej rady Gospodarczej przy Burmistrzu 
Szydłowca. 

4. Zarządzenie Nr 34/2014 Burmistrza Szydłowca z dnia 28 marca 2014 roku 
w sprawie ustalenia ceny wywoławczej w drugim przetargu na sprzedaż 
nieruchomości gruntowych, położonych w Szydłowcu przy ul. Książek Stary 
i ul. Parkowej. 

5. Zarządzenie Nr 35/2014 Burmistrza Szydłowca z dnia 28 marca 2014 roku 
w sprawie ogłoszenia drugiego przetargu na zbycie nieruchomości 
gruntowych, położonych w Szydłowcu przy ul. Książek Stary i ul. Parkowej 
oraz powołania komisji przetargowej. 

6. Zarządzenie Nr 36/2014 Burmistrza Szydłowca z dnia 28 marca 2014 roku 
w sprawie nabycia nieruchomości gruntowej na rzecz Gminy Szydłowiec. 

7. Zarządzenie Nr 37/2014 Burmistrza Szydłowca z dnia 31 marca 2014 roku 
zmieniające zarządzenie Nr 13/14 Burmistrza Szydłowca z dnia 12.02.2014 
roku w sprawie powołania Komisji Negocjacyjnej oraz przyjęcia 
Regulaminu trzeciego postępowania o udzielenie koncesji na roboty 
budowlane lub usługi mającego na celu zawarcie umowy koncesji na 
świadczenie usług administrowania Hotelu "Pod Dębem" zrewitalizowanego 
w wyniku realizacji projektu pt. „Odnowa zabytkowych obiektów 
i przestrzeni publicznej w Szydłowcu, poprawa funkcjonalności 
i dostępności infrastruktury kulturalnej i turystycznej dla mieszkańców 
Mazowsza”. 

8. Zarządzenie Nr 38/2014 Burmistrza Szydłowca z dnia 31 marca 2014 roku 
w sprawie zmian w planie dochodów i wydatków budżetu, w planie 
finansowym zadań z zakresu administracji rządowej oraz planie finansowym 
wydatków majątkowych na rok 2014. 

9. Zarządzenie Nr 39/2014 Burmistrza Szydłowca z dnia 31 marca 2014 roku 
w sprawie powołania Komisji Przetargowej do przygotowania 
i przeprowadzenia postępowania o udzielenie zamówienia publicznego na 
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budowę sieci kanalizacji deszczowej w ulicach Lipowej i Podzamcze 
w Szydłowcu – Etap I. 

10. Zarządzenie Nr 40/2014 Burmistrza Szydłowca z dnia 4 kwietnia 2014 roku 
w sprawie ogłoszenia przetargu na dzierżawę nieruchomości przeznaczonej 
pod parking, położonej w Szydłowcu na osiedlu „Wschód” przy ul. Staszica 
na okres 10 lat z warunkiem ustanowienia prawa przejazdu i przechodu 
przez w/w teren do działki nr 5746/4 Zarządzenie Nr 40/2014 Burmistrza 
Szydłowca z dnia 4 kwietnia 2014 roku w sprawie i powołania komisji 
przetargowej. 

11. Zarządzenie Nr 41/2014 Burmistrza Szydłowca z dnia 4 kwietnia 2014 roku 
w sprawie sporządzenia wykazu nieruchomości przeznaczonych do 
sprzedaży, położonych w Szydłowcu przy ul. Kościuszki. 

12. Zarządzenie Nr 42/2014 Burmistrza Szydłowca z dnia 4 kwietnia 2014 roku 
w sprawie ustalenia regulaminu zwiedzania Wieży Ratuszowej 
w Szydłowcu. 

13. Zarządzenie Nr 43/2014 Burmistrza Szydłowca z dnia 9 kwietnia 2014 roku 
w sprawie ogłoszenia otwartego konkursu ofert na realizację w roku 2014 
zadania własnego gminy w zakresie Gminnego Programu Profilaktyki 
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Narkomanii. 
 

Burmistrz przekazał do Rady Miejskiej w Szydłowcu następujące projekty 
uchwał: 
1. Projekt uchwały w sprawie likwidacji Samorządowego Zakładu Usług 

Komunalnych w Szydłowcu. 
2. Projekt uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza do przyjęcia 

nieruchomości gruntowej na rzecz Gminy Szydłowiec. 
3. Projekt uchwały w sprawie ustanowienia w gminie Szydłowiec roku 2014 

Rokiem Jana Pawła II, 
4. Projekt uchwały w sprawie regulaminu udzielania pomocy materialnej 

o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie gminy 
Szydłowiec. 

 
Ponadto Burmistrz: 
- Przekazał sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych i Narkomanii za 2014 rok, 
- udzielał odpowiedzi na interpelacje radnych oraz wnioski komisji stałych 

Rady Miejskiej w Szydłowcu. 
- w okresie od 27 marca do 14 kwietnia 2014 roku Burmistrz wydał 1 decyzję 

umorzeniową dla osoby fizycznej w podatku rolnym na kwotę 30,00 zł. 
 
Ad.4. 
Skarbnik I. Czarnota przedstawiła zmiany wprowadzone w budżecie Gminy 
Szydłowiec w trybie art. 257 pkt 1 ustawy o finansach publicznych pomiędzy 
sesjami, tj. od 28 marca do 14 kwietnia 2014 r.  
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Zarządzeniem Nr 38/2014 Burmistrza Szydłowca z dnia 31 marca 2014 r. 
dokonano zmian w planie dochodów i wydatków, jak niżej: 

 

- W rozdziale 80103 - Decyzją Wojewody Mazowieckiego Nr 17/2014 z dnia 
28 lutego 2014 r. dokonano zmniejszenia planu dochodów o kwotę 5.803 Zł 
Kwota przeznaczona na realizację zadań własnych w zakresie wychowania 
przedszkolnego w 2014 r. 

- W rozdziale 80104 - Decyzją Wojewody Mazowieckiego Nr 17/2014 z dnia 
28 lutego 2014 r. dokonano zmniejszenia planu dochodów o kwotę 9.358 zł. 
Kwota przeznaczona na realizację zadań własnych w zakresie wychowania 
przedszkolnego w 2014 r. 

- W rozdziale 85295 - Decyzją Wojewody Mazowieckiego Nr 8/2014 z dnia 
3 marca 2014 r. i nr 24 z 24 marca 2014 r. dokonano zwiększenia planu 
dochodów o kwotę 70.962 zł. Kwota przeznaczona na pomoc finansową 
realizowaną na podstawie rządowego programu wspierania osób 
uprawnionych do świadczenia pielęgnacyjnego. 

 
Zarządzeniem Burmistrza Nr 38 zwiększono dochody i wydatki o kwotę 
55.801 zł. 
 

 
Ad.5. 
Zastępca burmistrza K. Ziółkowski przedstawił informację z realizacji uchwał 
podjętych na ostatniej sesji. Poinformował, że na ostatniej sesji w dniu 28 marca 
2014 r. Rada Miejska podjęła uchwały: Nr 226/XXXVII/14 jest w trakcie 
realizacji, Nr 227 – podlega zmianie i jest w dzisiejszym porządku sesji, Nr 228- 
jest w trakcie realizacji, Nr 229- jest w trakcie realizacji, Nr 230 - jest w trakcie 
realizacji, Nr 231 - jest w trakcie realizacji, Nr 232 - jest w trakcie realizacji. 
 
 
Ad.6a. 
Gł. Specjal. B. Boruszewski w imieniu Burmistrza przedstawił proj. uchwały 
w sprawie likwidacji Samorządowego Zakładu Usług Komunalnych 
w Szydłowcu.  

 
Na podstawie art. 18 ust. 2 pkt 9 lit. h ustawy z dnia 8 marca 1990 r. 

o samorządzie gminnym, do wyłącznej właściwości rady gminy należy: 
tworzenie, likwidacja i reorganizacja przedsiębiorstw, zakładów i innych 
gminnych jednostek organizacyjnych oraz wyposażenia ich w majątek. Na 
podstawie art. 6 ust. 1 ustawy z dnia 20 grudnia 1996 r. o gospodarce 
komunalnej (t. j. Dz. U. 2011 r. Nr 45, poz. 236) organy stanowiące jst mogą 
tworzyć, łączyć, przekształcać w inną formę organizacyjno-prawną i likwidować 
samorządowe zakłady budżetowe, zgodnie z przepisami ustawy z dnia 27 
sierpnia 2009 r. o finansach publicznych. Na mocy art. 16 ust. 1 ustawy z dnia 
27 sierpnia 2009 r. o finansach publicznych organ stanowiący jednostki 
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samorządu terytorialnego tworzy, łączy, przekształca w inną formę 
organizacyjno-prawną i likwiduje samorządowy zakład budżetowy. Likwidując 
samorządowy zakład budżetowy organ jst określa przeznaczenie mienia 
znajdującego się w użytkowaniu tego zakładu. Należności i zobowiązania 
likwidowanego samorządowego zakładu budżetowego przejmuje Gmina 
Szydłowiec. 

Samorządowy Zakład Usług Komunalnych w Szydłowcu zgodnie ze 
statutem organizacyjnym ma na celu bieżące zaspokajanie potrzeb w zakresie 
gospodarki komunalnej, mieszkaniowej oraz prowadzenie gminnego 
składowiska odpadów komunalnych. W związku z zapisem art. 136 ustawy 
z dnia 14 grudnia 2012 r. o odpadach (Dz.U.2013, poz. 21 ze zm.) mówiącym, 
że „Zarządzającym gminnym składowiskiem odpadów nie może być jednostka 
sektora finansów publicznych…” a taką jednostką jest Samorządowy Zakład 
Usług Komunalnych w Szydłowcu – zgodnie z art. 243 ww. ustawy SZUK od 
1 stycznia 2014 r. nie może przyjmować odpadów i pozyskiwać z tego tytułu 
przychodów. Urząd Marszałkowski na podstawie powyższych przepisów nie 
wyraził zgody na przedłużenie pozwolenia zintegrowanego, bez którego nie 
może funkcjonować składowisko odpadów.  

Po zakończeniu procesu likwidacyjnego te zadania z zachowaniem 
ciągłości ich realizacji będzie wykonywał Urząd Miejski w Szydłowcu oraz 
„Wodociągi i Kanalizacja” Spółka z o.o. w Szydłowcu, co wpłynie na 
możliwość sprawowania bezpośredniej kontroli nad całym pakietem zadań, 
a wydatki będą realizowane z zachowaniem zasad efektywnej gospodarki 
finansowej.  

Przejęcie zadań SZUK przez Urząd Miejski w Szydłowcu oraz 
„Wodociągi i Kanalizacja” Spółka z o.o. w Szydłowcu, pozwoli na częściowe 
utrzymanie stanowisk pracy i wykorzystanie istniejącego potencjału 
technicznego, w nowych warunkach wykonywania działalności w tym m.in. 
w zakresie gospodarowania odpadami oraz zmniejszenie kosztów 
funkcjonowania gospodarki komunalnej i mieszkaniowej w gminie, a także 
usprawnienie zarządzania komunalnym zasobem mieszkaniowym. Majątek 
służący prowadzeniu wymienionych działalności zostanie przekazany Urzędowi 
Miejskiemu w Szydłowcu.  

Mając powyższe na uwadze podjęcie uchwały w sprawie likwidacji 
Samorządowy Zakład Usług Komunalnych w Szydłowcu jest uzasadnione.  
 
Opinie komisji: 
Projekt uchwały był przedmiotem prac Komisji Budżetu, która wydała opinię 
pozytywną. 
Projekt uchwały był przedmiotem prac Komisji Infrastruktury, która wydała 
opinię pozytywną. 
 
W dyskusja nad proj. uchwały zabrała głos radna D. Jakubczyk. 
W związku z potrzebą podjęcia uchwały o likwidacji Samorządowego Zakładu 
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Usług Komunalnych w Szydłowcu przybliżyła jej zdaniem przyczyny procesu 
jego likwidacji.  
Przedmiotem działalności SZUK w Szydłowcu jest wykonywanie zadań 
własnych samorządu gminnego, których celem jest bieżące nieprzerwane 
zaspokajanie potrzeb ludności i świadczenie usług powszechnie dostępnych tj. 
zbieranie odpadów, prowadzenie bazy transportowej, targowicy miejskiej, 
cmentarza komunalnego oraz zarządzanie gospodarką komunalną i zasobami 
mieszkaniowymi. Ale miała wątpliwości czy tak było. 
W 2011 roku w planie finansowym SZUK widniał jeden rozdział 700 
Gospodarka mieszkaniowa. Przychody to około 1 mln 200 tys. zł, koszty ok. 
1 mln 300 tys. zł a zatrudnienie ok. 8 etatów. Zobowiązania na koniec roku to 
350 tys. zł głównie wobec wspólnot mieszkaniowych, wywóz nieczystości oraz 
opłaty za media itp.  
W 2012 roku nastąpiła pełna euforia. Plan przychodów wzrósł optymistycznie 
o 243% tj. do kwoty 2 mln 935 zł, a plan kosztów adekwatnie do planu 
dochodów. Wprowadzono dodatkowo działalność dz. 900 Gospodarka 
mieszkaniowa i ochrona środowiska. Wspaniałomyślnie przekazano do SZUK 
Miejskie Wysypisko Śmieci oraz bazę transportową jak również utrzymanie 
dróg głównie w zakresie zimowego utrzymania. Przekazano z Wydziału 
Gospodarki Komunalnej wszystko to, co było nierentowne i nieopłacalne z góry 
zakładając, że przekazanie tych zadań do SZUK skończy się fiaskiem. 
Jednocześnie w 2012 roku zatrudnienie wzrosło do 18 etatów, czyli wzrost 
260% 
Zaplanowane przychody na koniec roku legły w gruzach. Wykonano je zaledwie 
w 61% planu, natomiast wzrosły wydatki a zwłaszcza te wynikające z przerostu 
zatrudnienia. Na koniec roku koszty znacznie przewyższyły przychody aż 
o kwotę 464 tys. zł. Zobowiązania urosły do kwoty ok. 900 tys. zł - wymagalne 
stanowiły 489 tys. zł w tym wobec ZUS 38 tys. 479 zł przy zasileniu Zakładu 
dotacją z budżetu Gminy w wys. 120 tys.799 zł. W sprawozdaniu opisowym 
uzasadniono to faktem, iż przekazano do zakładu MWŚ oraz bazę transportową, 
w których to koszty znacznie przewyższyły koszty ich utrzymania a zwłaszcza 
obciążenie SZUK opłatami za deponowanie odpadów na składowisko oraz 
opłatą za korzystanie ze środowiska. W dalszej części zły wynik finansowy 
uzasadniono faktem, iż Gmina a zwłaszcza Wydz. Gospodarki Komunalnej nie 
przekazał dla SZUK zadań w zakresie porządku i czystości oraz prowadzenia 
TPPZ. Zdaniem radnej zabrakło dobrej woli, zrozumienia a przede wszystkim 
pomocy ze strony naczelnika Wydz. Gospodarki Komunalnej. Przy odrobinie 
dobrej woli, podaniu ręki, pewnej pomocy być może dyr. T. Świercz poradziłby 
sobie z tym nadmiarem przekazanych obowiązków. 
W sprawozdaniu na koniec 2012 roku również pokazały się zobowiązania - 
odsetki naliczone w kwocie 44 tys. 668 zł. Co łącznie ze zobowiązaniami wobec 
ZUS stanowiło poważne naruszenie prawa, co uwypukliła RIO w swojej opinii. 
I to był już najwyższy czas na podjęcie decyzji o likwidacji tego zakładu. Ale 
tak się nie stało.  
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W roku 2013 ciąg dalszy stagnacji SZUK. Nie pomogły nawet wpływy za 
wywóz śmieci. Zatrudnienie wzrosło o kolejne etaty tj. do 20 etatów.  
Zobowiązania na koniec 2013 roku to kwota ok.700 tys. zł - wymagalne 
210 tys.440 zł w tym zobowiązania wobec ZUS – 101 tys.098 zł.  
Należy zauważyć, że w ciągu jednego roku składki z 38 tys. zł wzrosły do 
101 tys. zł. Również zaległości za deponowanie odpadów na składowisku 
75 tys. 274 zł, odsetki naliczone to 57 tys. 789 zł a zapłacono 40 tys.771 zł.  
Przypomniała, że nieopłacenie w terminie składek na ubezpieczenie społeczne, 
zdrowotne oraz składki na fundusz pracy albo ich opłacenie w kwocie niższej 
niż wynika z prawidłowego obliczenia stanowi naruszenie art. 14 ust. 2 ustawy 
o odpowiedzialności za naruszenie dyscypliny finansów publicznych. 
Niewykonanie w terminie zobowiązań, których skutkiem z kolei jest zapłata 
odsetek również narusza art. 16 tejże ustawy. Na spotkaniu, które odbyło się 
w ubiegłym tygodniu radni pytali o stan zatrudnienia, o los pracowników 
w związku z likwidacją Zakładu i niestety udzielone odpowiedzi w znacznym 
stopniu odbiegają od danych, które znajdują się w sprawozdaniu rocznym np. 
ilość zatrudnionych pracowników. 
Stwierdziła, że zlikwidowanie SZUK i przejęcie zadań, należności oraz 
zobowiązań przez Gminę to nie koniec problemów zwłaszcza tych finansowych. 
Potrzeba w tym wszystkim trochę umiaru i rozsądku, aby nie przenieść tego 
wszystkiego, co było do budżetu Gminy. Nieodprowadzone składki ZUS 
w wysokości ponad 100 tys. zł należałoby niezwłocznie po likwidacji SZUK 
i przejęciu zobowiązań przez Gminę umocować w budżecie i zapłacić. Nie 
należy rozważać rozłożenia na raty, bo to są dodatkowe odsetki do zapłaty. Poza 
tym może to wprowadzić pewne kolizje w rozliczeniach pracowniczych, jeśli 
ktoś by chciał przejść na emeryturę czy skorzystać z jakichś świadczeń 
zdrowotnych. Zdaniem radnej należałoby właśnie tak zrobić i to jak najprędzej. 
W związku z tym zwróciła się do Burmistrza o podjęcie takich działań żeby 
pracownicy, którzy będą mieli rozwiązane umowy o pracę nie ucierpieli na tym. 
Na zakończenie zapytała, czy prawnik zaopiniował ten projekt uchwały. 
 
Radca I. Zielezińska odpowiedziała, że proj. uchwały na bieżąco był z nią 
konsultowany. 
 
Radny M. Koniarczyk stwierdził, że przedmówczyni wyjaśniła zadania 
i zakres działalności a przede wszystkim sytuację finansową SZUK. On 
natomiast chciałby wyjaśnić kilka innych istotnych faktów. Zadania i zakres 
działalności tych zakładów okazał się z wielu powodów niewystarczający do 
samofinansowania się. Dzielenie się zadaniami własnymi Gminy z Wydziałem 
Gospodarki Komunalnej i ich współpraca pozostawiała wiele do życzenia. 
Wszelkie wpływy z cmentarza czy odbioru odpadów do końca 2013 roku 
przynosiły dochody, lecz wydatki na wynagrodzenia osobowe wzrosły ponad 
dwukrotnie. Trzeba podkreślić, że nawet ten wywóz odpadów komunalnych 
z terenu miasta i gminy w ubiegłym roku na podstawie umowy z Eko-Estetyką, 
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która pozwoliła na częściową spłatę długów stała się trikowym dochodem, ale 
na krótką metę. Każdy kolejny miesiąc czy rok działalności przynosił straty. 
Dług jeszcze z ABK ciągnący się przez kolejne lata do dnia dzisiejszego to 
skutek braku nadzoru i braku pomysłu na rozwiązanie problemów 
wspólnotowych a przede wszystkim braku strategii w prowadzeniu Zakładu. 
Zakład działający w takiej strukturze należało zlikwidować wiele miesięcy 
wcześniej. 
Radny powiedział, że pod koniec 2012 roku przeprowadzono audyt i do dnia 
dzisiejszego on nie mógł się zapoznać się z wynikami kontroli. W ostatnich 
latach RIO i Komisja Rewizyjna obecnej kadencji zwracały uwagę na problem 
zadłużenia Zakładu oraz uchwała Nr 101/XVI/12 z 26 marca 2012 r. 
wskazywała na zaniedbania w Zakładzie. Niestety reakcji nie było żadnej. 
Przypomniał, że na ostatnim wspólnym posiedzeniu komisji padły słowa, że 
Zakład nie może przekształcić się w spółkę ze względu na długi i konsekwencje 
naruszenia dyscypliny finansów publicznych. Poinformował, że ustawa 
o finansach publicznych precyzuje tą kwestię w art. 16 ust. 6 i 7 i przytoczył 
brzmienie: „ust. 6. Należności i zobowiązania likwidowanego samorządowego 
zakładu budżetowego przejmuje organ, który podjął decyzję o likwidacji, 
z zastrzeżeniem ust. 7 i ust 7. Należności i zobowiązania samorządowego 
zakładu budżetowego likwidowanego w celu przekształcenia w inną formę 
organizacyjno-prawną przejmuje utworzona jednostka.” 
Stwierdził, że obecnie wiele gmin zabiega o to, aby tworzyć spółki gminne, 
które mogłyby przystępować do przetargów śmieciowych. Wszystkim wiadomo, 
że śmieci to czysty biznes. Natomiast nasza Gmina nawet nie pokusiła się 
o kalkulację funkcjonowania takiej spółki. Stwierdził, że nie będzie głosował za 
likwidacją SZUK, ale też nie zagłosuje za utrzymaniem Zakładu w takiej 
strukturze. Zadłużenie dalej rośnie a chciałoby się w kolejnych latach nowych 
inwestycji a zwłaszcza nowych środków unijnych. Nasuwają się pytania - co 
dalej z długami względem Wspólnot, jak rozwiązać problem mieszkań 
socjalnych w gminie, a w nawiązaniu do dzisiejszej uchwały - jaki będzie koszt 
likwidacji Zakładu wraz z odprawami dla zwalnianych osób, ostatecznie ile 
osób znajdzie pracę na terenie gminy. Oznajmił, że niestety w trakcie dzisiejszej 
sesji nie usłyszał konkretnych odpowiedzi na te pytania. 
 
Radny M. Plewa stwierdził, że wszystko już na ten temat zostało powiedziane. 
SZUK był tworem, który nie miał szans na przetrwanie. Tam kumulowały się 
wszystkie te dziedziny działalności Gminy, które przynosiły straty. Można to 
było inaczej zorganizować. Koszty mieszkaniowe, nierentowne MWŚ, brak 
zlecanych zadań na działalność dotyczącą obsługi sprzątania miasta - to 
wszystko spowodowało wysokie koszty. Siłą rzeczy musiało dojść do tego, że ta 
instytucja nie ma racji bytu i już dawno powinna być zlikwidowana. Zaznaczył, 
że nie ma w tym absolutnie winy dyrektora, który sprawował funkcję przez te 
3 lata. Robił wszystko, co mógł tylko miał za mało możliwości. Radny 
stwierdził, że nie ma się nad czym zastanawiać tylko trzeba to likwidować.  
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Przewod. obrad poddała pod głosowanie proj. uchwały: 
za- 12 głosów /jednogłośnie/ 
 
 
Ad.6b. 
Z-ca burmistrza K. Ziółkowski zapoznał z proj. uchwały w sprawie 
upoważnienia Burmistrza do przyjęcia nieruchomości gruntowej na rzecz 
Gminy Szydłowiec 

Pismem z dnia 10 kwietnia 2014 roku Sp. z o.o. „Ciepłownia Miejska” 
w Szydłowcu, wystąpiła z wnioskiem o rozwiązanie umowy wieczystego 
użytkowania w stosunku do działki nr 1380/18 o powierzchni 0,5781 ha, 
położonej w Szydłowcu przy ul. Pięknej będącej własnością Gminy Szydłowiec 
a oddanej w wieczyste użytkowanie dla ww. Spółki. 

W związku z powyższym, że dla Spółki ww. działka stała się zbędna 
zasadnym jest przyjęcie jej do zasobu gminnego. 

 
Opinie komisji: 
Projekt uchwały był przedmiotem prac Komisji Infrastruktury, która wydała 
opinię pozytywną. 

 
Przewod. obrad poddała pod głosowanie proj. uchwały: 
za- 14 głosów /jednogłośnie/ 
 
 
Ad.6c. 
Proj. uchwały w sprawie ustanowienia w gminie Szydłowiec roku 2014 Rokiem 
Jana Pawła II wraz z uzasadnieniem przedstawiła sekretarz D. Kubiś.  
 

Rok 2014 jest szczególnym czasem, w którym uczczenie pamięci Jana 
Pawła II ma wyjątkowy charakter, bowiem 27 kwietnia 2014 r. Wielki Polak – 
Papież - Błogosławiony Jan Paweł II zostanie kanonizowany.   
Ojciec Święty Błogosławiony Jan Paweł II jest bliski mieszkańcom naszej 
gminy. Niejednokrotnie mieszkańcy mieli możliwość osobistego spotkania 
z Ojcem Świętym podczas licznych pielgrzymek odbywanych w czasie Jego 
pontyfikatu. Osoba Błogosławionego Jana Pawła II jest stale obecna w życiu 
naszej gminy – Jego imieniem nazwany został Zespół Szkół w Szydłowcu, 
corocznie, w październiku, odbywają się w Szydłowcu Dni Papieskie, a dzień 16 
października został ustanowiony uchwałą Nr 194/XXX/05 Rady Miejskiej 
w Szydłowcu z dnia 29 kwietnia 2005 r. Dniem Pamięci o Ojcu Świętym – Janie 
Pawle II, w 2007 r. staraniem Społecznego Komitetu Budowy na placu 
kościelnym stanął pomnik Jana Pawła II, ufundowany przez społeczność 
Szydłowca.  
Niewątpliwie najważniejszym i wyjątkowym dla mieszkańców naszej gminy 
wydarzeniem było przekazanie przez Kardynała Stanisława Dziwisza 
szydłowieckiej farze relikwii Błogosławionego Jana Pawła II.  
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Podjęcie przez Radę Miejską uchwały ustanawiającej rok 2014 Rokiem Jana 
Pawła II będzie szczególnym wyrażeniem szacunku i uznania dla osoby 
Błogosławionego Jana Pawła II oraz wdzięczności za Jego pontyfikat, a także 
wyrażeniem radości z powodu historycznego wydarzenia jakim będzie Jego 
kanonizacja.  
 
Projekt uchwały był przedmiotem prac Komisji Infrastruktury, Budżetu, 
Rewizyjnej, Edukacji i Statutowej, które wydały opinię pozytywną. 
 
Głos zabrał radny M. Plewa, który odczytał swoje wystąpienie. 
Szanowna Rado. 
Inicjatywa podjęcia uchwały o ustanowieniu roku 2014 rokiem Jana Pawła II 
w naszej gminie nie jest może specjalnie oryginalna. Naśladujemy w tym dziele 
nie tylko inne miasta i gminy ale również niektóre partie polityczne naszego 
kraju, które już w listopadzie ubiegłego roku wnosiły do laski marszałkowskiej 
projekty uchwał ustanawiających rok 2014 czy też 2015 rokiem Świętego 
Papieża Jana Pawła II. 
Dlatego ja też pozwolę sobie na brak oryginalności i by głębiej nam wszystkim 
tu obecnym i sobie uzmysłowić jak ważna jest ta inicjatywa i jak godna poparcia 
posłużę się wprost cytatami z projektu uchwały PiS z 24 października ubiegłego 
roku.  

„Rok 2014 jest rokiem oczekiwanej z wielką radością przez Polaków 
kanonizacji  

Papieża Jana Pawła II. Powołany „z dalekiego kraju” w 1978 roku 
na Stolicę Piotrową stał się on, zarówno jednym z największych, twórczych 
i dynamicznych przywódców Kościoła w historii, jak i najwybitniejszym 
w dziejach Polski autorytetem duchowym. To Jego triumfalna, pierwsza 
pielgrzymka do Ojczyzny w roku 1979 zaowocowała powstaniem wielkiego 
ruchu Solidarności i dała Polakom siłę do podjęcia próby odzyskania wolności. 
Słowa modlitwy wypowiedziane w Warszawie: „niech zstąpi Duch Twój 
i odnowi oblicze ziemi, tej ziemi” to przełomowy moment w historii  
naszego kraju.  

Na zawsze pozostaną w pamięci słowa wypowiedziane do młodzieży 
w Częstochowie w 1983 roku: „musicie od siebie wymagać, nawet gdyby inni od 
was nie wymagali”, w Gdańsku w roku 1987: „każdy z was młodzi przyjaciele 
znajduje też w życiu jakieś swoje Westerplatte”, albo pełen miłości i bólu 
fragment kazania w Kielcach z roku 1991: „to jest moja Matka, ta ziemia, to jest 
moja matka, ta Ojczyzna”. Postać wielkiego Papieża rozsławiła imię Polski na 
cały świat. On sam wielokrotnie dawał świadectwo, że to dziedzictwo narodu 
polskiego, jego historia, arcydzieła literatury, język, tradycja są skarbnicą, 
z której czerpie siłę i inspirację dla głoszenia dobra Kościołowi 
powszechnemu.”  
Wierzył on głęboko, że „można życie w naszej Ojczyźnie uczynić lepszym, 
bardziej ludzkim”, że „fundamentem rozwoju wolnego i demokratycznego 
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społeczeństwa jest poszanowanie godności osoby ludzkiej i jej praw”, wierzył 
w konieczność i możliwość współpracy na rzecz dobra wspólnego.” 
 
Choć nigdy nie byłem i nie jestem zwolennikiem Prawa i Sprawiedliwości to pod 
zacytowanymi przed chwilą słowami podpisuję się obiema rękami. A to jest 
świadectwo jak bardzo ten jedyny w swoim rodzaju człowiek, dziś święty, 
potrafił i potrafi nas mimo wszystkich różnic jednoczyć.   
 
Długo by mówić można o świadectwie jakie dawał całym swoim życiem 
i cierpieniem. O tym jakie niósł wsparcie milionom chorych na całym świecie 
swoją postawą w ciężkiej chorobie. Jak jednoczył nas wszystkich wokół siebie 
w czasie pielgrzymek do Polski, w dniach gdy walczył o życie po zamachu 
w maju 1981 roku, czy w dniach kiedy odchodził dziewięć lat temu „do Domu 
Pana”.  
Myślę jednak sobie, że Święty Jan Paweł oddałby wszystkie te pomniki, place, 
ulice nazywane jego imieniem, akademie, rocznice i lata obchodzone ku jego 
pamięci i czci za rzeczywistą realizację jego nauki i wskazań przez nas 
wszystkich, którzy go słuchaliśmy a dziś tak głęboko czcimy. Wolałby, by pamięć 
o nim w śród Polaków wyrażała się przez naszą przemianę płynącą z jego nauki 
a mniej przez obchody choćby najbardziej podniosłych uroczystości ku jego czci. 
Wysoka Rado wnoszę by uchwała w sprawie ustanowienia w naszej gminie roku 
2014 rokiem Jana Pawła II przyjęta była przez  wyrażoną oklaskami aklamację. 
 
Przewod. obrad poddała pod głosowanie proj. uchwały: 
Uchwała została przyjęta przez aklamację 

 
Burmistrz A. Jarzyński podziękował radnemu M. Plewie za wygłoszenie 
wspaniałego tekstu poświęconemu Janowi Pawłowi II. 
Podziękował również radnym za taki sposób podjęcia uchwały w sprawie 
ustanowienia w gminie Szydłowiec roku 2014 Rokiem Jana Pawła II. Słowa 
wdzięczności skierował do młodzieży szkół wszystkich szczebli, 
przedszkolaków oraz do dyrektorów i nauczycieli placówek oświatowych 
w całej gminie za przygotowanie obchodów poświęconych Ojcu Świętemu 
Janowi Pawłowi II. 
 
 
Ad.6d. 
Z-ca burmistrza K. Ziółkowski wyjaśnił, że w § 5 uchwały 
Nr 227/XXXVII/14 Rady Miejskiej w Szydłowcu z dnia 28 marca 2014 r. 
w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego północno-wschodniej części miasta 
Szydłowca zatwierdzonego uchwałą Nr 96/XVI/12 Rady Miejskiej 
w Szydłowcu w dniu 26 marca 2012 r. obejmujący obszar działek nr 1380/15, 
1380/4, 1381/15, 1381/4, 1382/12, 1383/14, 1383/15, 1380/11, 1381/1, 1382/1 
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w mieście Szydłowcu był zapis, że uchwała wchodzi w życie po 30 dniach od 
dnia jej ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym Województwa Mazowieckiego.  
Uchwała o przystąpieniu ma charakter aktu wewnętrznie obowiązującego, 
bowiem jest kierowana wyłącznie do organu wykonawczego gminy. Nie jest to 
akt prawa miejscowego, odmiennie niż sama uchwała w sprawie miejscowego 
planu. Konsekwencją tego faktu jest to, że uchwała o przystąpieniu nie podlega 
publikacji Dzienniku Urzędowym Województwa Mazowieckiego. Stąd ta 
uchwała, która została wprowadzona do porządku dzisiejszej sesji. Uchwała ta 
zmienia ten § 5. Następnie odczytał projekt uchwały. 
 
Opinie komisji: 
Projekt uchwały był przedmiotem prac Komisji Infrastruktury, która wydała 
opinię pozytywną. 

 
Przewod. obrad poddała pod głosowanie proj. uchwały: 
za- 14 głosów /jednogłośnie/ 
 
 
Ad.7. 
Pełnomocnik ds. Społecznych Jadwiga Kopycka przedstawiła Sprawozdanie 
z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 
i Narkomanii za 2013 r./w zał. do prot./ 
 
Radna D. Jakubczyk zwróciła uwagę, że ustawa o wychowaniu w trzeźwości 
i przeciwdziałaniu alkoholizmowi oraz narkomanii mówi wyraźnie w art. 10 
ust. 2 tej ustawy, że środki pochodzące z opłat za zezwolenie na sprzedaż 
alkoholu powinny być w całości przeznaczone na wydatki związane 
z przeciwdziałaniem alkoholizmowi i narkomanii. Zwróciła się, aby 
sporządzając taką informację w roku przyszłym ująć w zestawieniu – plan na 
dany rok, wykonanie dochodów i to samo dotyczy wydatków. Z porównania 
informacji ze sprawozdaniem rocznym wynika, że dochody z tego tytułu 
wyniosły 316 833 zł natomiast wydatki 293 205 zł. A jeszcze z osobistego 
wyliczenia radnej wynika, że to jest 293 565 zł i różnica wynosi 360 zł. Radną 
interesuje ta ponad 23 tys. zł różnica, która powinna trafić na zadania po stronie 
wydatkowej. Zaapelowała, aby te środki w 2014 roku przywrócić po stronie 
wydatkowej, gdyż mogą z tego skorzystać jakieś rodziny.  
Zwróciła uwagę, że ok. 16% z tych wydatków stanowią wynagrodzenia 
członków GKRPA tj. średnio 550 zł na osobę miesięcznie. Stwierdziła, że 
analizując przedstawioną informację daje się zauważyć tendencję do 
faworyzowania pewnych podmiotów. Rażące jest, że jeden podmiot skorzystał 
z kilku zadań na kwotę ok. 30 tys. zł, co stanowi ponad 10% całej puli środków 
a przy innych podmiotach te kwoty są niewielkie. Ponadto jest kilka podmiotów 
w tych tabelkach, którym przypisano pewne zadania do realizacji a jest szereg, 
przy których nie ma takich zadań. Jako przykład podała tabelkę nr 1 gdzie, 
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w poz. 16, 17, 19 nie ma takiego zadania jak przy pozostałych. Zwróciła się, aby 
w przyszłości takie informacje były uzupełnione.  
 
Do wypowiedzi radnej D. Jakubczyk odniosła się Pełnomocnik ds. 
Społecznych J. Kopycka. 
Wyjaśniła, że planowane dochody to 300 tys. zł i w sprawozdaniu jest ta sama 
kwota, która jest w księgowości 293 205 zł. Wydatki - na narkomanię wydano 
36 tys. zł natomiast na profilaktykę alkoholową 264 tys. zł.  
W tabelkach są wnioski kierowane przez szkoły, instytucje, organizacje 
pozarządowe, które mają programy profilaktyczne na realizację których są 
przyznawane środki.  
Jeśli chodzi o różnicę w tych kwotach to przede wszystkim są różnice 
w wypoczynku letnim. Niektórzy organizują dwutygodniowy wypoczynek 
zabierając 50. dzieci. Wówczas kwota na taki wyjazd wynosi 50-60 tys. zł 
a dopłata wynosi nie więcej niż 5-6 tys. zł.  
Dotacja na wypoczynek letni była zaplanowana w wys. 60 tys. zł i tyle było 
rozdysponowane oraz po 25 tys. zł na zajęcia pozalekcyjne i wypoczynek 
zimowy. W następnej informacji podmioty będą miały dopisane zadania do 
realizacji. 

 
Skarbnik I. Czarnota wyjaśniła, że różnica pomiędzy wpływami a wydatkami 
w 2013 r. wynosi 23.628,83 zł. Środki te zostaną wprowadzone do budżetu roku 
2014 po stronie wydatków, zgodnie z ustawą o wychowaniu w trzeźwości 
i przeciwdziałaniu alkoholizmowi i narkomanii. Oznacza to, że planowany na 
rok 2014 dochód z koncesji za alkohole nie będzie równoważny z planowanymi 
wydatkami. Wydatki w rozdziałach 85153 i w 85154 będą powiększone 
o nadwyżkę z roku poprzedniego.  
 
 
Ad.8.  
Radna I. Świątkiewicz-Woda zwróciła uwagę, że przy ulicach gdzie jest długi 
ciąg pieszy brak jest koszy na śmieci. Zwróciła się o ich uzupełnienie 
szczególnie przy ul. Kościuszki, która prowadzi do szkoły, ale również w innych 
punktach na terenie miasta. 
 
Radny M. Koniarczyk odczytał a następnie przedłożył interpelacje na piśmie. 

 

1. W Zespole Szkół im. Jana Pawła II w Szydłowcu odbyło się spotkanie 
Dyrektora placówki z przedstawicielami organizacji, stowarzyszeń i osób 
zainteresowanych wynajmem hali sportowej. Poruszano temat opłat za halę, 
częstotliwości i dni w których będzie można korzystać z hali? Chciałbym 
poznać powody zmian i szczegóły ustaleń. Czy w najbliższym czasie 
planowane jest wprowadzenie opłat na szydłowieckich „Orlikach” 
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2. Chciałbym poruszyć temat zagospodarowania kostki z rozbiórki Placu 
Rynek Wielki. Zwracam się do Burmistrza Szydłowca o udostępnienie 
przyjętego harmonogramu budowy parkingów, ulic i chodników włącznie 
z planowanymi terminami wykonania poszczególnych zadań. 

3. Zwracam się do Burmistrza Szydłowca Andrzeja Jarzyńskiego w imieniu 
mieszkańców osiedla przy ulicach Kolejowej, Wschodniej i Iłżeckiej, którzy 
napisali petycję w dn. 1 października 2013 r. i złożyli w Urzędzie Miejskim 
w dn. 10 października w 2013 r. w sprawie wymiany płyt chodnikowych na 
kostkę brukowa chodnika wzdłuż sklepów przy ulicy Kolejowej. Do dnia 
dzisiejszego 164 mieszkańców, którzy podpisali petycję nie otrzymało 
odpowiedzi odnośnie tego czy zadanie to będzie realizowane w tym roku 
kalendarzowym. Odpowiedź Naczelnika Piotrowskiego była lakoniczna i nie 
dotyczyła mieszkańców, którzy złożyli wniosek tylko nawiązywała do wniosku 
złożonego przez Szydłowiecką Spółdzielnię Mieszkaniową. Mieszkańcy chcą 
zauważyć, że pod koniec ubiegłego roku czyli już po wniesieniu ich petycji 
wykonano wymianę płyt chodnikowych na kostkę brukową chodnika przy 
skosie ulicy Chopina do ulicy Kolejowej, ulicę Hubala, obecnie modernizuje 
się chodniki przy ulicy Staszica tj. wzdłuż bloków 11,13,15 niezależnie od 
istniejącego harmonogramu przydziału kostki z odzysku i na marginesie 
niezgodnie z kolejnością ustalonych zadań. Dlatego też liczą na pozytywną 
decyzję Burmistrza w kwestii modernizacji ulicy Kolejowej w tym roku 
kalendarzowym. 

Radny W. Cieloch - w odpowiedzi na interpelacje z poprzedniej sesji otrzymał 
harmonogram naprawy dróg, ale zapytał czy w nim jest uwzględnione miejsce, 
aby śmieciarka mogła wykręcić za działką Państwa Petrykowskich oraz czy 
w miejscowości Zastronie jest ujęty remont drogi do Pana Malmona. 
Naczel. K. Piotrowski potwierdził, że jest uwzględnione. 
 
Radna D. Jakubczyk poinformowała, że otrzymała kolejną odpowiedź od 
Komendanta Straży Miejskiej, w której jest napisane, że radnej udzielona 
została wyczerpująca odpowiedź. Radna zaprzeczyła. Zwróciła się do 
Komendanta, aby sięgnął do dokumentów Straży Miejskiej, bo tam powinno się 
znaleźć pisemne polecenie Burmistrza w sprawie zapewnienia bezpieczeństwa 
pieszym w godzinach od 745 do 815 na przejściach dla pieszych:  
- na skrzyżowaniu ulicy Kościuszki z ulicą Strażacką, 
- na skrzyżowaniu ulic Folwarczna i Kolejowa z ul. Kościuszki  
Radna oznajmiła, że posiada to polecenie i może udostępnić a po jego 
przeczytaniu Komendant będzie miał jasny obraz i nie będzie już wymiany 
korespondencji między nimi. 
- na ul. Staszica prawdopodobnie była awaria i w miejscu tym zostały 

położone płytki. Tam się wytworzył niebezpieczny uskok. Zwróciła się do 
Prezesa Wod-Kan o zaradzenie temu przynajmniej czasowo zanim zostanie 
przeprowadzony remont.  
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Radny W. Winiarski poruszył temat związany z budową oczyszczalni ścieków 
przez gminę Chlewiska. Oczyszczalnia ta jest zlokalizowana w pobliżu naszej 
gminy. Zapytał czy z gminą Chlewiska nasza gmina prowadziła rozmowy, aby 
można było obsłużyć tych mieszkańców w ramach wybudowanej kanalizacji.  
- zwrócił uwagę, że przewoźnik, który odbiera odpady nie zawsze odbiera je 

w terminie. Zdarza się, że odpady nie są zabierane, ale nie wiadomo, 
z jakiego powodu. 

- zapytał, kiedy Gmina planuje przystąpić do położenia kostki przy Zespole 
Szkół w Majdowie. 

- zapytał, czy prace w ramach projektu kluczowego na terenie zamku 
przebiegają zgodnie z planem i czy nie jest zagrożony termin zakończenia tej 
inwestycji. 

 
 

Ad.9.  
Burmistrz A. Jarzyński poinformował, że na niektóre interpelacje i zapytania 
odpowie ustnie na sesji a na pozostałe udzieli odpowiedzi na piśmie. 
- w sprawie prac prowadzonych przez spółkę Wod-Kan była juz złożona 

interpelacja i udzielona była odpowiedź. To, co było możliwe zostało 
zrobione. Gdy grunt się ustabilizuje i będzie odpowiednia temperatura to 
wszystkie odcinki zostaną zaasfaltowane. 

radnemu W. Winiarskiemu w sprawie oczyszczalni ścieków zostanie udzielona 
odpowiedź na piśmie. 
- odpady są odbierane w określonych godzinach i tego należy przestrzegać. 

Jeśli kosz był wystawiony o odpowiedniej godzinie a śmieci nie zostały 
odebrane to należy ten fakt zgłosić. Jest jeszcze jedna sprawa, która 
występuje szczególnie przy dużych pojemnikach - odbiorca nie sprząta 
odpadów. Tak występuje w 3 punktach zbiórki tj. przy cmentarzach. Zabiorą 
z pojemników odpady a to, co im wypadnie jest pozostawione. 

-  termin przystąpienia do położenia kostki w szkole w Majdowie jest w tej 
chwili ustalany. Gorszym problemem jest komin, który należy zlikwidować.  

- odnośnie projektu kluczowego to potwierdził, że wszystkie prace 
prowadzone są zgodnie z harmonogramem. Zaangażowanie wykonawcy jest 
bardzo duże. Trochę było problemu z podwykonawcami w Parku 
Radziwiłłowskim, ale już prace będą wykonywane w terminie. Układanie 
kostki na Rynku jest na bardzo dobrym poziomie. Zakończenie całości prac 
jest zaplanowane na koniec sierpnia br. 

 
- radnej I. Świątkiewicz-Woda - na odcinku od Zespołu Szkół im. KOP do 
przystanku przy ul. Kościuszki są bardzo duże problemy z utrzymaniem tablic 
informacyjnych, znaków drogowych i koszy. Wymieniane i uzupełniane są 
regularnie, ale są dewastowane. Zwrócił się do naczel. K. Piotrowskiego 
o uzupełnienie koszy. 
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- radnemu M. Koniarczykowi odpowiedział, że w sprawie spotkania dyrektora 
szkoły ze stowarzyszeniami wynajmującymi halę powinien się zwrócić po 
informację do dyrektor szkoły. Wszystkie stowarzyszenia, którym dyrektor 
użycza halę miały spotkanie, na którym ustalali warunki, zasady odpłatności itd. 
- odpłatność za korzystanie z Orlików - inwestorem Orlików jest Gmina 
i udostępnia je bezpłatnie, pomimo, że ponosi koszty związane z oświetleniem, 
utrzymaniem czystości, z animatorami itd. Przez okres 5 lat korzystanie 
z Orlików jest bezpłatne natomiast po 5 latach można pobierać opłaty. 
- petycja mieszkańców w sprawie płyt chodnikowych - odpowiedział, że będzie 
się starał zaspokoić wszystkie potrzeby mieszkańców w miarę możliwości, tzn. 
jeśli będzie na tyle kostki. Kolejno będą rozpoczynane prace w poszczególnych 
miejscach. Obecnie będzie wykonywany chodnik przy ul. Staszica, zaczęto 
prace przy ul. Kościuszki, ul. Hubala a w następnej kolejności parking przy 
przedszkolu i parking przy ul. Wschodniej.  
 
Naczel. K. Piotrowski odniósł się do tematów, które były poruszane przy 
rozpatrywaniu uchwały o likwidacji SZUK. Przypomniał o stawianych 
zarzutach przez radną D. Jakubczyk. 
przekazanie do SZUK nierentownych działalności z Wydziału Gospodarki 
Komunalnej.  
Naczelnik zaprzeczył i poinformował, że: 
- tylko jedną rzecz, która była wykonywana przez Wydział a przekazano to było 

koszenie w takim zakresie, w jakim SZUK był w stanie wykonać w ubiegłym 
roku. 

- Wydział nie prowadził zimowego utrzymania, nie prowadził składowiska i nie 
prowadził targowiska to wszystko było w kompetencjach ABK i jednostce 
samorządowej MWŚ i te dwie jednostki zostały połączone. 

brak pomocy ze strony naczelnika 
- w ubiegłym roku żeby pomóc SZUK opłatę za korzystanie ze środowiska 

wnoszoną do urzędu marszałkowskiego zapłaciła Gmina.  
- budowa bariery na składowisku, która była wymagana SZUK wykonał, 

zapłaciła Gmina, 
-  podwyższenie stawek opłat za odbiór odpadów po 15 zł chodziło o dochód dla 

SZUK - radni interweniowali, że stawki są za wysokie. 
-  zawarto porozumienie z Eko-Jas żeby SZUK miał jakieś dochody. Do 

listopada ubiegłego roku SZUK prowadził odbiór odpadów. To też była 
pomoc. 

-  jeszcze miesiąc temu pracownik Gosp. Komunalnej jeździł na Gazeli, jako 
pracownik SZUK właśnie w ramach pomocy. 

 
Naczelnik stwierdził, że pomoc dla SZUK była i trwa do dnia dzisiejszego 
a radna zarzucając brak pomocy dla SZUK z nikim na ten temat nie rozmawiała.  
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Przypomniał, że kiedyś była Administracja Budynków Komunalnych i Miejskie 
Wysypisko Śmieci. 
ABK prowadziła Wspólnoty Mieszkaniowe i była zarządcą tych wspólnot. 
Zarządzanie wspólnotami odeszło a pracownicy nie. Sama radna stwierdziła 
wzrost zatrudnienia o 200%. 
Został zatrudniony nowy dyr. SZUK, ale poprzednia kierownik nie odeszła 
Przyszła nowa księgowa, poprzednia księgowa nie odeszła. 
A zakres prac w SZUK był coraz mniejszy.  
Wszystkim pracownikom, którzy odchodzili z MWŚ Gmina zapłaciła odprawy.  
Dyrektor przyjmował nowych pracowników tyle ile chciał i na ile miał 
zapotrzebowanie.  
Przyczyną likwidacji SZUK nie jest brak współpracy tylko wysokie koszty jego 
funkcjonowania stwierdził naczel. K. Piotrowski. 
 
Radna D. Jakubczyk nie zgodziła się z odpowiedziami naczel. 
K. Piotrowskiego. Stwierdziła, że radni, którzy uczestniczyli w pracach komisji, 
na której również był dyrektor T. Świercz kilka razy usłyszeli o dziwnych 
sytuacjach, kiedy to Naczelnik utrudniał pracę SZUK np. nie przekazując faktur 
do zapłaty itp. Dla niej dyrektor T. Świercz jest człowiekiem bardzo 
wiarygodnym i ma do niego zaufanie. Natomiast skrytykowała zachowanie 
Naczelnika wobec radnych i sołtysów, jego styl bycia zaznaczając, że 
wszystkim jest to znane. Jeszcze raz powtórzyła, że gdyby była współpraca taka, 
jaka powinna być to by nie doszło do tej uchwały. Zarzuciła naczelnikowi brak 
dobrej woli w udzielaniu pomocy i chęci współpracy. Kończąc swoją 
wypowiedź zwróciła się do naczel. K. Piotrowskiego ze słowami „Pan się 
zachowuje jak trzeci burmistrz” 
 
 
Ad.10. 
Przewodnicząca poinformowała, że w okresie między sesjami pism i wniosków 
skierowanych do Rady w celu ich załatwienia nie było.  
 
 
Ad.11. 
Przewod. obrad odczytała zaproszenia:  
- Przewodniczącego Rady Powiatu i Starosty Szydłowieckiego na spotkanie 
wielkanocne, na którym zostanie wręczona nagroda „Zasłużony dla Kultury 
Powiatu Szydłowieckiego” chórowi Miasta Szydłowca "Gaudium Canti" pod 
kierownictwem artystycznym Pani Danuty Klepaczewskiej.  
 
- zaproszenie do Liceum Ogólnokształcącym im. H. Sienkiewicza na uroczystą 
premierę przedstawienia „Ecce Homo” opartego na podstawie scenariusza 
jednego z dramatów Karola Wojtyły pt. ,,Brat naszego Boga” w wykonaniu 
młodzieży licealnej oraz uczniów z innych szydłowieckich szkół. 
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Przewod. obrad podziękowała wszystkim za przesłane życzenia świąteczne.  
 
Radny A. Łyczek w imieniu Prezydium Rady i własnym złożył życzenia 
świąteczne własnego autorstwa. 
 
 
Ad.12. 
Na tym porządek XXXVIII sesji został wyczerpany. 
 
Przewod. obrad zamknęła obrady wypowiadając formułę „Wysoka Rado, 
zamykam XXXVIII sesję Rady Miejskiej w Szydłowcu” 
 
Czas trwania sesji od godz. 14

00
 do godz. 1600 

 
Rada podjęła uchwały od Nr 232 do Nr 235/XXXVIII/14  
 
Głosy w głosowaniu jawnym przeliczał Łukasz Stasiak. 
 
 
 Protokołowała:      Przewodnicząca obrad: 

Krystyna  
Jachowska- Sadura       Krystyna Bednarczyk 
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SPRAWOZDANIE Z DZIAŁALNOŚCI 
GMINNEJ KOMISJI ROZWIĄZYWANIA PROBLEMÓW 

ALKOHOLOWYCH i NARKOMANII 
 

za 2013 r. 
 
 

Gminna Komisja Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Szydłowcu powołana 

została Zarządzeniem Nr 9/2011 Burmistrza  Szydłowca z dnia 7 lutego 2011 r. Pracowała 

w oparciu o Gminny Program Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

i Narkomanii przyjęty uchwałą Nr 163/XXIV/12 Rady Miejskiej w Szydłowcu z dnia 

28 grudnia 2012r. Zadania swe Komisja realizowała pracując w pełnym 6 osobowym 

składzie. W okresie od stycznia do grudnia odbyło się 39 posiedzeń. 

Do zadań Komisji należało: 

 

I. Udzielanie rodzinom, w których występują problemy alkoholowe pomocy 

psychospołecznej i prawnej, w szczególności ochrony przed przemocą w rodzinie. 

 

Zadanie to realizowano poprzez prowadzenie rozmów interwencyjno-motywacyjnych 

 z osobami nadużywającymi alkohol i ich rodzinami. W minionym roku przeprowadzono 110 

takich rozmów. Komisja skierowała 20 wnioski do Sądu Rodzinnego, o nałożenie obowiązku 

przymusowego leczenia odwykowego. Na opłaty Sądowe wydatkowano 7.720 zł. 

W ramach realizacji tego zadania udzielono wsparcia finansowego w kwocie 10 480 zł, 

osobom pochodzącym  z rodzin patologicznych, rodzin z problemem alkoholowym. 

Kwotę przeznaczono m.in. na obozy terapeutyczne. Podczas takich wyjazdów osoby 

uzależnione i współuzależnione mają możliwość spotkań indywidualnych z psychologami, 

terapeutami uzależnień oraz doradcami rodzinnymi. Wyjazdy mają aspekt leczniczo – 

rehabilitacyjny uzależnienia alkoholowego. Interwencja po wystąpieniu uzależnienia 

alkoholowego ma na celu przeciwdziałanie pogłębiania się procesu chorobowego oraz 

umożliwienie osobie leczącej się powrotu do społeczeństwa.  

1. Zespół Szkół im. Jana Pawła II w Szydłowcu (projekt teatralny)  200 zł
2. PSP nr 2 im Jana Pawła II w Szydłowcu (Chcemy być sobą) 2 500 zł
3. Organizacje Młodzieżowe przy parafii św. Zygmunta w Szydłowcu 600 zł
4. Zespół Szkół im. Biskupa Jana Chrapka w Majdowie (Jestem mądry nie 

piję) 
1 600 zł

5. Przedszkole Samorządowe nr 1 w Szydłowcu 
(Bezpiecznie i wesoło z tęczowym Misiem) 

7 000 zł

6. Zespół Szkół im. Biskupa Jana Chrapka w Majdowie (Jak radzić sobie 
z agresją)  

2 200 zł
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7. Przedszkole Samorządowe nr 2 z Oddziałami Integracyjnymi 
w Szydłowcu (Z Marią Montessori przez życie) 

6 500 zł

8. Zespół Szkół im KOP w Szydłowcu (Pat) 1 500 zł
9. Zespół Szkół im. Jana Pawła II w Szydłowcu ( Bezpieczny maluch) 1 500 zł
10. Poradnia Psychologiczno- Pedagogiczna w Szydłowcu (Moje szczęście 

to ja) 
1 800 zł

11. Wydział Informacji i Promocji Urzędu Miejskiego w Szydłowcu 
(Gminny Dzień Dziecka) 

464  zł

12. Stowarzyszenie i Organizacje Młodzieży przy parafii św. Zygmunta 
w Szydłowcu ( Ojciec – życie w rodzinie bez nałogów) 

1 500 zł

13. PSP nr 1 z Oddziałami Integracyjnymi im. Jana III Sobieskiego 
w Szydłowcu (Nastolatek a narkotyki i alkohol) 

3 000 zł

14. Przedszkole Samorządowe z Oddziałami Integracyjnymi nr 2 
(Bezpieczne wakacje) 

3 000 zł

15. Komenda Powiatowa Policji w Szydłowcu (Ogólnopolska noc 
profilaktyki) 

340 zł

16. Katolickie Stowarzyszenie Młodzieży przy Parafii św. Zygmunta 
w Szydłowcu 

6 171 zł 

17. Stowarzyszenie „MUSHIN” w Szydłowcu 2 000 zł
18. MKS „ Szydłowianka” (Przeciwdziałanie przemocy w rodzinie) 4 000 zł
19. Katolickie Stowarzyszenie Młodzieży przy Parafii św. Zygmunta 

W Szydłowcu 
1 500 zł

20. Komenda Powiatowa Policji w Szydłowcu (zakup elementów 
odblaskowych) 

500 zł

 Ogółem: 47 875

 
W ramach realizacji tego zadania wspierano działalność profilaktyczną placówek 

oświatowych oraz organizacji pozarządowych, które organizowały czas wolny dzieciom 

i młodzieży, propagując zdrowy, wolny od wszelkich nałogów tryb życia i pokazując 

alternatywne formy spędzania czasu. Do Burmistrza Szydłowca ze wszystkich rodzajów szkół 

i organizacji pozarządowych wpływały wnioski o dofinansowanie programów 

profilaktycznych takich jak „…bo przecież można żyć inaczej”, „Jestem mądry nie piję”, 

„Moje szczęście to ja”, „Sport walką z nałogami”, „Postaw na rodzinę”, „Bezpieczne 

wakacje”, „Sierpień miesiącem trzeźwości”, „Ogólnopolska noc profilaktyki”,” Profilaktyka 

i edukacja przeciwdziałania przemocy w rodzinie”. 

 

II. Prowadzenie profilaktycznej działalności informacyjnej i edukacyjnej w zakresie 

rozwiązywania problemów alkoholowych i przeciwdziałania narkomanii, 

w szczególności dla dzieci i młodzieży, w tym prowadzenie pozalekcyjnych zajęć 

sportowych. 

Na wydatki związane z realizacją Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych i Narkomanii przez przedszkola, szkoły podstawowe i gimnazja 
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Burmistrz Szydłowca Zarządzeniem Nr 16 z dnia 12 lutego 2013r. przeznaczył kwotę: 

16 998 zł., w tym:  

 
1. Przedszkole Nr 1 w Szydłowcu 875 zł

2. Przedszkole Nr 2 w Szydłowcu 945 zł

3. PSP Nr 1 w Szydłowcu 3 990 zł

4. PSP Nr 2 w Szydłowcu 3 178 zł

5. PSP w Majdowie 1 057 zł

6. PSP w Wysokiej 483 zł

7. PSP w Zdziechowie 308 zł

8. PSP w Sadku 483 zł

9. PG Nr 1 w Szydłowcu 2 421 zł

10. PG Nr 2 w Szydłowcu 2 691 zł

11. PG w Majdowie 567 zł
Ogółem: 16 998 zł

 
W ramach realizacji tego zadania wspierano działalność profilaktyczną placówek 

oświatowych, które organizowały czas wolny dzieciom i młodzieży, propagując zdrowy, 

wolny od wszelkich nałogów tryb życia i pokazując alternatywne formy spędzania czasu.  

Szkoły i przedszkola organizowały programy profilaktyczne takie jak: „Jeśli nie alkohol to 

co”, „Znajdź właściwe rozwiązanie”, „Jesteśmy wolni od nałogów”, „Jestem mądry- nie piję”, 

”Szkoła wolna od papierosów, alkoholu i przemocy”, „Czyste powietrze wokół nas”, 

”Trzymaj formę”, „Nie pal przy mnie, proszę”, „Bezpieczne wakacje”, ”Jak przemoc 

i wyzwiska zgubiły pewnego liska”. 

III. Wspomaganie działalności instytucji, stowarzyszeń i osób fizycznych, służącej 

rozwiązywaniu problemów alkoholowych. 

Zadanie to realizowano poprzez opiniowanie i wspieranie finansowe szeregu 

programów  i przedsięwzięć profilaktycznych kierowanych do dzieci i młodzieży gminy 

Szydłowiec. Po uchwaleniu przez Radę Gminy Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Narkomanii, Burmistrz Szydłowca ogłosił 

konkurs ofert na realizację w 2013 roku zadania własnego gminy w zakresie w/w programu. 

Do Burmistrza Szydłowca z organizacji pozarządowych wpłynęło 45 ofert o dofinansowanie 

programów profilaktycznych. Komisja dokonała analizy i oceny programów dołączonych do 

ofert i sformułowała o każdej z nich opinię oraz zaproponowała ewentualne dofinansowanie 

ich realizacji. 
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a) 14 ofert dotyczyło wspierania uczniowskich klubów sportowych, stowarzyszeń, 

organizacji sportowych, - „prowadzenie pozalekcyjnych zajęć sportowych dla dzieci 

i młodzieży”.  

Dotację otrzymały następujące organizacje: 

 
1.  UKS „REKORD” Szydłowiec 1 000 zł

2.  MKS „SZYDŁOWIANKA”  800 zł

3.  MKS „SZYDŁOWIANKA” 2 000 zł

4.  UKS „JUNIOR”  Majdów  1 200 zł

5.  Stowarzyszenie Sportowego Tańca Towarzyskiego 1 800 zł  

6.  Klub Sportowy „VIKTORIA” Szydłowiec 3 000 zł

7.  K S „AKADEMIA PIŁKARSKA SZYDŁOWIEC” 1 000 zł

8.  UKS „SPARTAKUS” w Szydłowcu  2 000 zł

9.  Szydłowieckie Towarzystwo Sportowe (sek. piłki nożnej 
i siatkówki.) 

3 300 zł

10.  UKS „KORONA” Szydłowiec  2 000 zł

11.  Stowarzyszenie „MUSHIN”  Szydłowiec  2 800 zł

12.  Rodzinna Akademia Sportu w Szydłowcu  2 000 zł

13.  UKS „TĘCZA” Wysoka 1 000 zł

14.  UKS „OLIMPIA” Sadek 1 100 zł

Razem: 25 000 zł

 

Burmistrz Szydłowca na ten cel przeznaczył 25 000 zł. 

 

b) 14 wniosków dotyczyło,- „organizowania wypoczynku zimowego dla dzieci 

i młodzieży”.  

Oferty złożyli: 

 
1.  UKS „JUNIOR” 1 900 zł

2.  UKS „TĘCZA” Wysoka 1 500 zł

3.  Klub Sportowy „VIKTORIA” Szydłowiec 1 800 zł

4.  UKS „KORONA” Szydłowiec 1 500 zł

5.  Stowarzyszenie „MUSHIN”  Szydłowiec  1 900 zł

6.  Stowarzyszenie Sportowe Tańca Tow. w Szydłowcu   1 800 zł

7.  Fundacja Osiem Marzeń 2 000 zł
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8.  Stowarzyszenie pomocy Osobom Niepełnosprawnym 
w Szydłowcu 

1 000 zł

9.  Rodzinna Akademia Sportu w Szydłowcu 1 400 zł

10.  Szydłowieckie Towarzystwo Sportowe w Szydłowcu 2 500 zł

11.  UKS „SPARTAKUS”  Szydłowiec 2 000 zł

12.  UKS „OLIMPIA” Sadek 1 400 zł

13.  Parafialny Zespól „Caritas” w Szydłowcu 1 800 zł  

14.  MKS „SZYDŁOWIANKA”  w Szydłowcu 2 500 zł

Razem : 25  000 zł

 
Burmistrz Szydłowca na ten cel przeznaczył 25  000 zł, które zostały w całości 

wykorzystane. 

 

c) 17 wniosków dotyczyło – „organizowania wypoczynku letniego dla dzieci i młodzieży”.  

Oferty złożyli: 

 
1.  Katolickie Stowarzyszenie Młodzieży O/Szydłówek 4 000 zł  

2.  UKS „Spartakus ” 3 500 zł  

3.  Stowarzyszenie Sportowego Tańca Towarzyskiego w Szydłowcu 3 000 zł

4.  Katolickie Stowarzyszenie Młodzieży przy Parafii p.w. św. 
Zygmunta 

5 000 zł

5.  Parafialny Zespół Caritas Parafii p.w. św. Zygmunta 6 000 zł  

6.  Stowarzyszenie Miejski Klub Sportowy „SZYDŁOWIANKA” 5 000 zł  

7.  UKS „Tęcza” przy PSP w Wysokiej 2 500 zł

8.  Stowarzyszenie Miejski Klub Sportowy „SZYDŁOWIANKA” 1 000 zł

9.  Klub Sportowy „VIKTORIA” Szydłowiec 2 000 zł

10.  UKS „OLIMPIA” przy PSP w Sadku 1 500 zł

11.  Klub Sportowy „VIKTORIA” Szydłowiec 5 500 zł

12.  Związek Strzelecki w Szydłowcu 2 000 zł

13.  Szydłowieckie Towarzystwo Sportowe 4 500 zł  

14.  UKS „JUNIOR” przy ZS w Majdowie 4 000 zł  

15.  Klub Biegacza „ENDORFINA” w Szydłowcu 2 000 zł  

16.  UKS „GRANICA” przy ZS im. KOP w Szydłowcu 3 500 zł

17.  UKS „KORONA” przy PSP nr 1 w Szydłowcu 5 000 zł

 Razem 60 000 zł
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Burmistrz Szydłowca na ten cel przeznaczył 60 000 zł, które zostaną wykorzystane 

w okresie wakacji.  

Na małe dotacje Burmistrz przeznaczył 10 000 zł, na które wpłynęło 3 oferty. 

 
1. MKS „SZYDŁOWIANKA” w Szydłowcu 3 000 zł

2. Klub Sportowy „VIKTORIA” 2 500 zł

3. Wspólnota Ziemi Szydłowieckiej 4 500 zł

 

Na wydatki związane ze wspomaganiem działalności stowarzyszeń i innych organizacji, 

w zakresie realizowanych przez nie działań profilaktycznych przeznaczono 30 847 zł. 

1.  Centrum Onkologii w Warszawie (badania profilaktyczne) 1 950 zł
2.  Krwiodawcy Szydłowieccy i Fundacja „Bliżej Siebie” 1 500 zł
3.  Stowarzyszenie Rodzin Abstynenckich w Szydłowcu 2 330 zł
4.  Terapeuta (warsztaty dla szkół) 2 295 zł
5.  Osoba współuzależniona (leki) 650 zł

6.  Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny w Szydłowcu 800 zł

7.  Koło Radia Maryja w Szydłowcu (transport)  1 000 zł

8.  Zakład Opiekuńczo Pielęgnacyjny 495 zł

9.  Zespół Szkół im. Jana Pawła II w Szydłowcu 855 zł

10.  Wydawnictwo Projekt- Kom 1 000 zł

11.  Wydział Informacji i Promocji „III edycja Spotkań Pań 
o imieniu Zofia” 

441 zł

12.  Poradnia Terapii Uzależnień od Alkoholu 
i Współuzależnień 

2 800 zł

13.  Polskie Stowarzyszenie Diabetyków Zarząd Powiatowy 
w Szydłowcu 

600 zł

14.  Zarząd Regionu Ziemi Radomskiej NSZZ „Solidarność” 500 zł

15.  Polski Związek Emerytów Rencistów i Inwalidów 
w Szydłowcu (Alkoholizm w rodzinie) 

1 500 zł

16.  Warsztaty Terapii Zajęciowej  159 zł
17.  Zespół Śpiewaczy „Zdziechowianki” 500 zł

18.  Urząd Miejski (Święto rowerowe) 192 zł

19.  Polskie Stowarzyszenie Diabetyków Zarząd Powiatowy 
w Szydłowcu (sympozjum) 

500 zł

20.  Katolickie Stowarzyszenie Młodzieży przy Parafii 
św. Zygmunta w Szydłowcu  (sierpień miesiącem trzeźwo) 

9 380 zł

21.  Sekcja Siatkówki Kobiet STS (transport) 300 zł
22.  Wspólnota Wiejska Korzyce 1 100 zł
 Ogółem: 30 847 zł
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Gminna Komisja Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Narkomanii przystąpiła do 

programu ogólnopolskiego „Postaw na rodzinę” zakupiono ulotki, broszury, które przekazano 

organizacjom pozarządowym , biorącym udział w projektach programów profilaktycznych. 

GKRPAiN wspólnie z Komendą Powiatową Policji uczestniczyła w działaniach kontrolnych 

w ramach kampanii edukacyjnej „ Pozory Mylą, Dowód Nie”. Przeprowadzono badanie 

dostępności napojów alkoholowych dla osób nieletnich w placówkach handlowych na terenie 

miasta i gminy Szydłowiec, na ten cel wydatkowano 2 500 zł. 

Szkolenia: „Budowanie gminnych programów praktyki i rozwiązywania problemów 

alkoholowych”, ”Zlecanie i rozliczanie zadań organizacjom pozarządowym” -członkowie 

GKRPAiN, na ten cel wydatkowano 3 948 zł. Na delegacje związane ze szkoleniami 

wydatkowano 740 zł. Wynagrodzenia członków komisji oraz terapeuty to kwota 46 298 zł. 

GKRPAiN zakupiła sprzęt, akcesoria elektroniczne ,komodę oraz stolik na kwotę 3 817 zł. 

wyposażenie w sprzęt było niezbędne do prac Komisji. Dokonano zakupu materiałów 

eksploatacyjnych do drukarki oraz naprawy i konserwacji sprzętu elektronicznego na kwotę 

1 982 zł. 

 
IV. Ograniczenie dostępności do alkoholu.  

 

Powyższe zadanie Gminna Komisja Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

realizowała poprzez opiniowanie wniosków o zezwolenie na sprzedaż napojów alkoholowych 

przeznaczonych do spożycia w miejscu lub poza miejscem sprzedaży.  

Do 31 grudnia 2013 r. wydano 26 postanowień opisujących lokalizację punktów sprzedaży 

napojów alkoholowych na terenie gminy Szydłowiec dokonano 21 kontroli w placówkach 

handlowych. Gminna Komisja Rozwiązywania Problemów Alkoholowych realizowała swoje 

zadania zgodnie z założeniami Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych i Narkomanii zgodnie z Ustawą o Wychowaniu w Trzeźwości 

i Przeciwdziałaniu Alkoholizmowi. 

 
 


